

## Dagsorden - Gjessø Lokalråd

**Dato: 27.01.2025**  
**Tid: kl. 19.30-21.00**  
**Sted: Klubhuset**

***Der vil være kage til mødet!***

**Deltagere: Jeppe, Kasper og Brian**

**Afbud: Magnus og Karen**

**Referent: JK**

Punkter	Beskrivelse af punkter
<b>1. Godkendelse af dagsorden</b>	OK
<b>2. Godkendelse af referat fra sidste møde</b>	OK
<b>3. Forberedelse af Generalforsamling 2025</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Sted og bookning?</li><li>• Dato torsdag 13.3?</li><li>• Koncept? Det ligner at Grundejerforeningen kører solo i år</li><li>• Formandsberetning – har I input?</li><li>• Udgangspunktet er vedtægterne, som kan ses på vores hjemmeside.</li><li>• Sidste år: GF afholdt 20.3.24 – indkaldt den 9.2.24</li><li>• Hvem er på valg?</li></ul>	<p>Dato fastsat til <b>torsdag 13.3.</b> Det ligner ikke at datoen er booket i forvejen i forsamlingshuset.</p> <p><a href="#">Forsamlingshus</a> – <b>Jeppe</b> tjekke om dato er ledig.</p> <p><b>Kasper</b> spørger Jesper Pløn eller Flemming Madsen om en af dem kan være ordstyrer.</p> <p><b>Jeppe</b> spørger Carina og co. om revisor/revisorsuppleant - som de plejer.</p> <p>Jf. vedtægterne er Karen, Thomas og Brian på valg. De modtager alle genvalg</p> <p>Vi forsøger at gøre GF på 1 time i et forsøg på at lokke folk med. Kort og godt 😊 Samtidig gør vi opmærksom på at der ikke er risiko "tvangs udpegning" til bestyrelsespost.</p>

	Kasper søger for øl/vand ved købmanden til GF. Hvis der kommer flere mennesker end to kasser, har Kasper lovet at løbe til købmanden. Det holder vi ham op på 😊
<p><b>4. Faste punkter:</b></p> <p>a. Aktuelle fokusområder By- og boligudvikling</p> <p>b. Trafik og veje / Trafiksikkerhed</p> <p>c. By forskønnelse og byrum</p> <p>e. Information fra Sundheds- og Nærhedsudvalget</p> <p>f. Opdatering af hjemmeside</p> <p>g. Politiske beslutninger for Gjessø Se: <a href="https://silkeborg.dk/demokrati/lokalraad-og-naerdemokrati/lokalraad/gjessoe-lokalraad">https://silkeborg.dk/demokrati/lokalraad-og-naerdemokrati/lokalraad/gjessoe-lokalraad</a></p> <p>(se Gjessø)</p> <p>h. Nyt fra Silkeborg Kommune:</p>	<p>Afslag på ansøgning til Nordea fonden v. Jeppe</p> <p>Ansøgning ved Realdania (Vores sted) – ny ansøgning er sendt v. Jeppe</p> <p>Ny ansøgning – fælles elcykel? V. Jeppe Vi vælger at afvente Realdania og Vores Sted, da vi har behov for at have et sted til udstyr. Vi krydser fingre for bedre held denne gang.</p>
<p><b>5. Gjessøs lånebank</b> (udskudt fra sidste møde)</p>	Afventer Realdania ansøgning da vi har behov for at have et sted til udstyr. Vi krydser fingre for bedre held denne gang.
<p><b>6. Opfølgning af nærdemokratikonferencen v. Brian</b> (udskudt fra sidste møde)</p>	Info om ny ordning med byplansansvarlige til nærområderne, info om outdoorpulje og opstarter af trafiksikkerhedsplan ultimo 2026.
<p><b>7. Evt.</b></p>	Byplansansvarlig bliver koblet til områderne. Det er en overvejelse værd om vi skal booke et møde fx til efteråret.
<p><b>8. Fastlæggelse af næste møde</b></p> <p><b>Dato:</b> <b>Tid: kl.</b> <b>Sted: Klubhuset</b></p>	Vi aftaler næste møde på GF, når vi kender bestyrelsen.

<a href="#">Vedtægter for Gjessø Lokalråd. – Gjessø.dk (gjesso.dk)</a>	